
 



 



Нагадала, що штрафи, які накладає поліція ідуть у державний бюджет. 

Еі.Тюска - член комісії наголосив, що ставиться до КП «Муніципальна 

варта» з повагою, але не в такому вигляді як зараз воно існує. Підкреслив, що 

найбільша проблема не в керівнику підприємства, а в підборі працівників. 

Р.Курчик - голова комісії звернувся до присутніх щодо плану 

розташування паркувальних місць у м. Дрогобич. 

О.Савран доповіла, що мали зробити це ще в цьому році, але були численні 

зауваження у Міністерстві внутрішніх справ у м.Києві. Було викликано 

підрядників, які цим займаються для усунення недоліків, і тому, не встигають у 

цьому році закінчити. 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

2. Про перелік звернень щодо надання пільг оренди і приватизації 

нежитлових приміщень. 

СЛУХАЛИ: Заступника начальника відділу оренди та приватизації 

комунального майна - Л.Пелещак, яка представила перелік звернень: 

- про надання дозволу відділу освіти на продовження договору для роботи 

ГО «Станиця Дрогобич Пласту - Національної Скаутської організації України» з 

пільговою орендною платою 1 грн. в рік нежитлового приміщення по вул. 

Осмомисла, 10. 

ВИРІШИЛИ: Погодити та надати пільгу в розмірі 1 грн. в рік. 

Г ОЛОСУВАЛИ: «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

- про надання дозволу відділу освіти на продовження договору оренди для 

роботи Всеукраїнського товариства політичних в'язнів і репресованих з 

пільговою орендою 1 грн. в рік (1 раз в місяць) нежитлового приміщення по вул. 

Осмомисла, 10. 

ВИРІШИЛИ: Погодити та надати пільгу в розмірі 1 грн. в рік. 

Г ОЛОСУВАЛИ: «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.



 



 



 

 


